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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

zwracam się z interpelacją w sprawie stanu technicznego drewnianej 
kładki na błoniach zamkowych. Obiekt ten, stanowiący istotny element 
infrastruktury rekreacyjnej i turystycznej naszego miasta, wymaga 
regularnej konserwacji i bieżących napraw, aby zapewnić bezpieczeństwo 
oraz estetyczny wygląd.

Na podstawie licznych sygnałów od mieszkańców oraz własnych 
obserwacji, pragnę zwrócić uwagę na następujące kwestie:

1. Stan techniczny desek – deski tworzące nawierzchnię kładki wykazują 
oznaki zużycia i uszkodzeń, co stwarza ryzyko dla użytkowników. 
Pęknięcia, wygięcia i luźne elementy mogą prowadzić do 
niebezpiecznych sytuacji, zwłaszcza dla osób starszych i dzieci.

2. Potrzeba konserwacji – drewno, z którego wykonana jest kładka, 
wymaga regularnej konserwacji, aby zapobiec jego degradacji. Brak 
odpowiedniej impregnacji może przyspieszyć proces niszczenia 
materiału, co w dłuższej perspektywie doprowadzi do większych 
kosztów naprawczych. Odpowiednia konserwacja oraz ochrona przed 
wilgocią są kluczowe dla długowieczności konstrukcji.

3. Bezpieczeństwo użytkowników – regularne przeglądy techniczne i 
bieżące naprawy są niezbędne, aby zapewnić bezpieczeństwo 
mieszkańców i turystów korzystających z tej kładki. Zaniedbanie w tej 
kwestii może prowadzić do wypadków oraz roszczeń ze strony 
poszkodowanych.

4. Oświetlenie zieleni przy kładce – chciałbym również poruszyć kwestię 
oświetlenia zieleni przy drewnianej kładce, które niegdyś było 
zamontowane, lecz zniknęło po zakończeniu inwestycji i do tej pory nie 
zostało przywrócone. Proszę o informację, dlaczego oświetlenie 
zniknęło, czy są plany jego przywrócenia oraz jakie są obecne plany 
dotyczące oświetlenia tego terenu.



W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o:

1. Regularne przeglądy techniczne – wprowadzenie harmonogramu 
przeglądów technicznych kładki, który pozwoli na wczesne wykrywanie 
i usuwanie usterek.

2. Plan napraw bieżących – opracowanie i realizację planu regularnych 
napraw i konserwacji, z uwzględnieniem wymiany uszkodzonych desek 
oraz impregnacji drewna.

3. Monitorowanie stanu technicznego – powołanie odpowiedzialnej 
osoby lub jednostki do monitorowania stanu technicznego kładki i 
raportowania o potrzebie interwencji.

4. Zabezpieczenie finansowania – przeznaczenie odpowiednich 
środków finansowych na realizację dzia łań naprawczych i 
konserwacyjnych.

5. Wyjaśnienie kwestii oświetlenia – informację o przyczynach 
zniknięcia oświetlenia przy kładce, planach jego przywrócenia oraz 
przyszłych inwestycjach związanych z oświetleniem tego terenu.

Proszę o uwzględnienie powyższych sugestii i podjęcie niezbędnych 
działań w celu zapewnienia bezpieczeństwa oraz utrzymania drewnianej 
kładki i oświetlenia w dobrym stanie technicznym.

        Z poważaniem,

Stanisław Hubert Bronowski
     Radny Miasta Ciechanów

Do wiadomości:

Zarząd Osiedla „Podzamcze"
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